
Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. szeptember 24. 

napján megtartott soron kívüli ülésének 

 

J e g y z ő k ö n y v e 

 

 

73/2014./IX. 24./ számú testületi határozat 

A napirendről 

 

74/2014./IX. 24./ számú testületi határozat 

A 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés előlegként felvett összege és a 

tényleges felhasználás összege különbözetének visszatérítéséről és 

előirányzatának állami lemondásáról 

 

75/2014./IX. 24./ számú testületi határozat 

Intézmények energetikai felújításának pályázatáról 
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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. 

szeptember 24. napján megtartott ülésén 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Molnár Bálint polgármester 

Komlós Lajosné jegyző  

Csikász Imre, Gál Imréné 

Balogné Kóródi Lenke települési képviselők 

 

Erdei Andrea jegyzőkönyvvezető 

 

Az ülésen nem jelent meg: Gere Éva Ildikó, Török Sándorné, Végné Lapu 

Julianna képviselők 

 

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 

közül megjelent 4 fő, nem jelent meg 3 fő, így az ülés határozatképes.  

 

Aki egyetért a napirendi javaslattal, az kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /4 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza: 

 

73/2014./IX. 24./ számú testületi határozat 

A napirendről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat képviselőtestülete 

megtárgyalta és elfogadta az alábbi napirendet: 

 

1./ Előterjesztések 

 

a) A 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés előlegként 

felvett összege és a tényleges felhasználás összege 

különbözetének visszatérítéséről és előirányzatának állami 

lemondásáról 

 

Előadó: Komlós Lajosné jegyző 

 

b) Intézmények energetikai felújításának pályázatáról 

 

Előadó: Molnár Bálint polgármester 
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A napirend tárgyalása: 

 

A napirend 1. pontja: Előterjesztések 

 

a) A 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés előlegként felvett összege és a 

tényleges felhasználás összege különbözetének visszatérítéséről és 

előirányzatának állami lemondásáról 

 

Komlós Lajosné jegyző: 2014-ben a szociális nyári gyermekétkeztetésre 

előlegként felvett összeget nem használtuk fel teljesen. Ennek oka, hogy 

átlagosan 5 fővel kevesebben vették igénybe a szolgáltatást. A szociális nyári 

gyermekétkeztetés célja a rászorult gyermekek napi egyszeri melegétkeztetés 

ellátásának biztosítása volt. 299 fő nyújtotta be igényét. Javaslom, hogy a 

megmaradt összeget az állami költségvetésnek fizessük vissza, ugyanekkora 

összegben pedig mondjunk le az állami támogatás előirányzatáról. 

 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki elfogadja a 2014. évi szociális nyári 

gyermekétkeztetés előlegként felvett összege és a tényleges felhasználás összege 

különbözetének visszatérítéséről és előirányzatának állami lemondásáról szóló 

javaslatot, az kézfelnyújtással szavazzon: 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /4 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza: 

 

74/2014./IX. 24./ számú testületi határozat 

A 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés előlegként felvett összege és a 

tényleges felhasználás összege különbözetének visszatérítéséről és 

előirányzatának állami lemondásáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat képviselő-testülete 

megtárgyalta és egyetértett azzal, hogy a 2014. évi szociális nyári 

gyermekétkeztetés előlegként felvett és felhasznált összege 

különbözetét: 108.680,- Ft-ot az állami költségvetésnek 

visszafizeti. Ugyanekkora összegben az állami támogatás 

előirányzatáról lemond. 

 

Erről: Polgármester 

Pénzügy 

Értesül. 
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b) Intézmények energetikai felújításának pályázatáról 

 

Molnár Bálint polgármester: Van lehetősége az Önkormányzatunknak 

intézmények energetikai felújításáról szóló pályázat benyújtására. Ebből a 

pályázatból fel tudnánk újítani az Egészségházat, a Tóth József Alapszolgáltatási 

Központot és a József Attila Általános Iskolát. Javaslom, hogy éljünk ezzel a 

pályázati lehetőséggel. 

 

Kérdezett, válaszolt: 

 

Gál Imréné: A pályázat 100%-ban finanszírozott vagy szükséges önerő? 

 

Molnár Bálint polgármester: Igen, 100 %-ban finanszírozott a pályázat. 

 

Balogné Kóródi Lenke: A Tóth József Alapszolgáltatási Központnál már nagyon 

szükséges az ablakok cseréje, de az általános iskola nemrég esett át egy 

felújításon. Ott milyen felújítás lenne? 

 

Molnár Bálint polgármester: Az általános iskolában falszigetelés lesz, illetve 

napelemeket szeretnénk felszerelni. 

 

Csikász Imre: Mekkora összegű lenne a felújítás? 

 

Molnár Bálint polgármester: 100 millió Ft feletti összegről van szó, de ez még 

nem a pontos összeg. 

 

Vélemény, javaslat nem volt. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki elfogadja az intézmények energetikai 

felújításának pályázatáról szóló javaslatot, az kézfelnyújtással szavazzon: 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /4 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza: 

 

75/2014./IX. 24./ számú testületi határozat 

Intézmények energetikai felújításának pályázatáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat képviselő-testülete 

megtárgyalta és egyetért azzal, hogy az intézmények energetikai 

felújítására pályázatot nyújtson be. 
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Egyéb kérések: 

 

Balogné Kóródi Lenke: Dr. Tolnai Gábor díszpolgárunknak az a kérése, hogy 

Kovács Mihály díszpolgárunk támogatását az Öcsödi Hírekben is köszönjük 

meg. 

 

Molnár Bálint polgármester: Egyetértek, az újságban írni fogunk a 

támogatásáról és meg is köszönjük azt. 

 

Molnár Bálint polgármester az ülést 16. 18 órakor bezárja. 

 

 

 

Kmf. 

 

 Molnár Bálint       Komlós Lajosné  

 polgármester                                      jegyző 

 


